
Beste …, 

  

Dank voor uw mail met de vraag over het fietspad Haansloot. Ik kan er kort 

het volgende op antwoorden; 

  

De Vervoerregio Amsterdam ( heette vroeger ROA en daarna Stadsregio) 

heeft in het verleden inderdaad met de gemeente Zaanstad gesproken 

over mogelijkheden voor een financiële bijdrage aan een nieuw te 

realiseren fietspad bij de Haansloot. Dit was enkele jaren geleden een 

gedachte vanuit de gemeente Zaanstad, en zo’n verbinding zou passen in 

het regionale Fietsnetwerk van de Vervoerregio. 

Echter, de plannen zijn sindsdien niet verder uitgewerkt zodat er ook geen 

nadere financieringsafspraken over zijn gemaakt. Op dit moment is er dus 

geen sprake van een budget voor dit project. 

Mocht u daar nog verdere vragen over hebben dan beantwoord ik die 

graag. 

Met vriendelijke groet, 

  

Programmaregisseur Investeringsagenda Fiets 

  
 

  
  

  

 

  


